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Podgorica, 27.11.2024.

SKUPSTINACRNEGORE

n/r Predsjedniku Skupstine, g-dinu Andriji Mandicu

Na osnovu clana 148 Poslovnika Skupstine Crne Gore, na PREDLOG ZAKONA 0 BUDZETU CRNE GORE

ZA 2025. GODINU, podnosimo sljedeci AMANDMAN:

AMANDMAN 1

U II dijelu - Poseban dio, u clanu 18 Predloga Zakona o budzetu za 2025. godinu, organizacioni kod

40903, program 17 020 - Realizacija putne infrastrukture i niskogradnje, potprogram 17 020 K04 -

izgradnja lokalne infrastrukture, dodaje se nova aktivnost - "Rekonstrukcijaputa Tomasevo-Sokolac,u

duzini od 9 km, Bijelo Polje" i za ovu namjenu se opredjeljuju sredstva u iznosu od 800.000,00 evra.

Shodno prednjem potrebno je izvrsiti uskladivanje u PredloguZakona o budzetu za 2025. godinu.

Obrazlozenje

Stanovnici sela Sokolac, u opstini Bijelo Polje, godinama isticu hitnu potrebu za rekonstrukcijom putnog

pravca Tomasevo-Sokolac u duzini od 9 kilometara. Ovaj put, izgraden prije vise godina, sada je u

stanju koje ga cini gotovo neupotrebljivim. Prekomerno opterecenje teretnim saobracajem, uz

nedostatak redovnog odrzavanja, dovelo je do toga da put postaje sve slicniji makadamu, sto dodatno

otezava pristup ovom podrucju.

Ovaj putni pravac lokaino stanovniitvo koristi za odlazak na posao, djeca i mladi put koriste za prevoz

do Skole, vedna mjeStana se bavi poljoprivredom pa im je put potreban da bi svoje proizvode plasirali

na trziste, ali put se koristi i za druge uobiCajene svakodnevne potrebe. S obzirom na navedene

dnjenice, smatramo da je od sustinskog znacaja obezbjediti adekvatnu putnu infrastrukturu kako bi se

unaprijedili uslovi zivota mjestana.
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